
DAGSORDEN REFERAT 
 

Bestyrelsesmøde i NBC mandag d. 23/9 2024 kl. 18:30 i klublokalerne på Jørgen Jensens Vej 2 

Deltagere: 

Simon, Kristian, Mads, Rasmus, Ole 

Afbud fra: Dato/udarbejdet af: 

Tom Indkaldelse d. 10/9 2024 af Ole Hansen 

 

Mødeleder: Ole Hansen Forplejning: Tom Levå Referent: Mads V-K. 

 

Dagsorden Forberedelse/Referat Ansvarlig Tid 

1.  Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt Ole  

2.  Kommentarer til seneste referat 
 

 
Intet at beærke. 

Ole  

3.  Nyt fra teams og afdelinger 

 Juniorteam 
 
 

 B&U 
 
 
 

Juniorteam 
Der er så ikke meget at fortælle. 
 
Der er et Cup løb tilbage, som køres i Holbæk primo 
oktober.  
 
B&U 
 
Det går rigtig fint og vi har fået flere nye medlemmer. 
De netop overståede klubmesterskaber gik godt. 
 
Vi vil gerne have flere B&U ryttere til at køre løb. 
Muligvis lave en Randers Bike week mini version 
hvor klubben tager initiativ og hjælper forældrene 
med det praktiske,  
 

 
Tom 
 
 
Ole/Rasmus 

 

4.  Aktuelle sager fra seneste møde 

 Cross d. 15/12 

 Træningstøj 
 

 
Vi skal lave en mindre udfordrende u11-u15 rute. Det 
kan skabe udfordringer ift. længde. 
 
Vi vil gerne have noget klub ”jogging” tøj med NBC 
tryk.  
 
Rasmus er i kontakt med forskellige leverandører ift. 
nyt cykeltøj. 
 
Vi skal kunne træffe beslutning ift. sponsor og tøj 
mærke til bestyrelsesmøde i december.  

 
Simon 
Rasmus 

 

5.  Nyt div. udvalg / fremtid. arrangementer 

 Klubaftner 

 Vintertræning 

 Vinaften 

 Årsfest 
 

Klubaftner 
Der skal planlægges på klubaften den 8. oktober. Det 
er klubbens 90 års fødselsdag. Tænker sponsorer 
skal inviteres også, så en særlig indbydelse til dem 
bør udfærdiges. På indbydelse i klubmodul kunne vi 
også gøre lidt opmærksom på denne særlige 
anledning. 
Syntes vi skal planlægge på at fastholde klubaftener 
gennem vinteren, da jeg mener det kan være med til 
fastholdelse. Tænker vi nok kan finde emner til dem 
alle. 
 
Vintertræning 
 
Sidste sommertræning bliver 8. oktober og afsluttes 
med klubaften. 
 
Vi skal undersøge hvor mange som vil køre MTB 
over vinteren med Ole. 
 

 
Rasmus 
Ole 
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Zwift træningerne kan startes op med det samme 
udendørstræningerne afsluttes. Det bliver tirsdage og 
torsdage. 
 
 
Vinaften 
Der er lige nu tilmeldt 30 personer til vinaften. Der er 
fortsat pladser. 
 
Årsfest 
Der er tilmeldt to til årsfesten i november. Jeg kan 
desværre ikke deltage i år. 
 
Vi skal i gang med pokaler, og til dette vil jeg gerne 
have støtte. De skal samles ind, evt. pudses, og så 
skal de graveres. Jeg har diverse ark til at styre dette 
i. Mads får styr på pokaler. 
 
Der skal udregnes pointpenge til licensryttere. Den 
klarer jeg selv. Efterfølgende får jeg lavet gavekort 
hos Karsten. 
 
 

6.  Nyt fra kassereren  

 Seneste posteringer 

 Status på betalende medlemmer 
 

Seneste posteringer 
Modtaget tilskud fra Mærk Næstved på 35.000, - og 
regning på samme fra DCU. Samlet resultat for 
Børnetour ender på ca. + 6.500, -. 
 
Ellers kun normale ting så som husleje, tøj m.m. 
 
Status på betalende medlemmer 
Følgende står som ikke medlemmer, men er 
registreret: 
 
Felix Worre, og mor Pernille Worre. Begge er dog 
kontingent frie indtil 1. november. 
 
Ud over dem har en Kasper Kolbe Alstrup på 27 år 
og Silas Bouche Petersen meldt sig ind siden sidst. 
 

 
Tom 

 

7.  Nyt fra formanden  

 Evaluering af klubmesterskab 
 

 DCU søger arrangør til Bording 
Cup og U23/Master DM. 

 

 
Rigtig godt arrangement og tusinde tak til Rasmus for 
at have arrangeret det. 
 
Nogle ryttere ønsker at klubmesterskabet bliver 
opdelet så der bliver en enkeltstartsmester og en 
linjeløbsmester. Det kræver dog flere deltagere for at 
det giver mening.  
 
Fremadrettet skal der være 3 afd. Med 2 samlede 
starter og en enkeltstart. 
 
DCU 
 
Vi tilbyder ikke at hjælpe. 
 

 
Ole 
 
 

 

8.  Kommunikation og hjemmeside 

 Succeshistorier fra den seneste 
måned 

 
 

 
Velgennemført klubmesterskab og for første gang i 
flere år skal der uddeles klubmesterskab-pokaler. 
 
Vores B&U går rigtig godt og der er også flere senior-
ryttere i klubben. 
 

 
Alle 
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Vores hvervning går godt hvor B&U ryttere fortæller 
deres venner om klubben og vennerne kommer med 
til træning. 

9.  Indkomne/specielle punkter 

 Salg af udstyr 

 Køb af nye lånecykler (Frog) 
 

Salg af udstyr 
Det meste af materiel fra junior teamet er solgt til det 
seniorteam som Henrik Vad starter op. Det er solgt 
for 45.000, -. De 25.000, - betales i dette 
regnskabsår, og ryger i teamets økonomi. De sidste 
20.000, - betaler 1. juni 2025, og afregnes med 
klubben. Der er sendt regning på begge beløb. 
 
Der vil stadig være lidt tilbage som skal sælges fra 
junior, og lidt rammer fra senior team som endnu ikke 
er solgt. Det får jeg styr på, og sætter til salg, når 
sæsonen er slut. 
 
Der vil som minimum tilgår klubben 63.000, - fra 
junior team, som er jf. aftale. Derudover vil der også 
være et overskud, blandt andet for salg af materiel.  
 
Køb af nye lånecykler (Frog) 
Vi har fået tilsagn på tilskud til nye lånecykler fra NIU, 
på knap 19.000, -. Ole og Rasmus er ved at kigge på 
hvad vi køber. Der kan komme en mindre udgift til 
klubbens egen økonomi, alt efter hvad de finder. Der 
er 20% på listeprisen af FROG cykler gennem DCU. 
 
Klubben betaler selv 4000kr, hvor vi så kan købe 4 
nye cykler fra FROG. 
 

 
Ole 

 

10.  Næste møde: 

 Tid og sted 
 

 Punkter til dagsordenen 
 

Tid og sted 
Mener vi skal holde den oprindelig plan for møder fra 
oktober af igen.  
 Medmindre der kommer noget bestrylsen skal tage 
stilling til så afholdes næste møde den 11/11. 
Punkter til dagsordenen 
- Årsfest 
 
 
 

 
Ole 

 

11.  Eventuelt 
 
 

 
Har vi stadig en aftale med Happy2fitness? 
 
Vi skal være ude i god tid til at få hjælpere til U17 til 
distrektslejr. 

 
Alle 

 

Eventuelle afbud til Ole på tlf. 2345 9345 eller mail: ole@skafterup.dk 

 

 

mailto:ole@skafterup.dk

